

《单词百科:pawnshop是什么意思?pawnshop怎么发音?pawnshop的解释和用法》

英语单词pawnshop是什么意思?pawnshop怎么读?pawnshop怎么发音?简答网为您整理了pawnshop的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pawnshop怎么读

pawnshop的读音:[p :n p]

pawnshop的意思

1、n.当铺;

pawnshop的近义词

1、loan office n.贷款处, 当铺;

pawnshop的双语例句

1、Lang Hua was still lying on the bed with the same aversion to a pawnshop.

郎华仍躺在床上,和我出来的时候一样,他还不习惯于进当铺.

2、A pawnshop could tell stories of all walks of life.

一间当铺,见尽人生百态.

3、If there is a real 8 th pawnshop, what will you pawn?

假如真有“第8号当铺”,你愿意典当什么?

4、The pawnshop is a kind of special industrial and commercial enterprise.

典当行作为一种特殊的工商企业,已成为时下人们讨论的热点.

5、I redeemed my watch from the pawnshop.

我从当铺赎回了手表.

6、Even the pawnshop didn't want it.

上当铺当铺也不收.

7、He took the trinkets, carried them to the most presentable pawnshop he could find.

他拿了这些小东西,送到他找到的最象样的一家当铺去.

8、Mikhail Unksov is president of Russia's Pawnshop League.

马赫伊尔·欧科索夫是俄罗斯典当行联合会的主席.

9、Not far ahead was the high front wall of the Hung Chang Pawnshop.

前面不远就是宏昌典当的高墙.

10、For the first time, we have a clear understanding of the characteristics of pawnshop customers.

这是第一次我们清楚的认识当铺的顾客特点.

11、After that first attempt proved a success, Qin saw the pawnshop a good source of cash.

首次典当成功后, 当铺就成了秦观眼中的“自动取款机”。

12、Stone of road of cadre pleasant pawnshop, for civilian become rich make contribution.

干部甘当铺路石, 为民致富做贡献。

13、He pauses at a pawnshop window. An array of handguns.

他停在了一家当铺的窗户前, 里面放着一排手枪。

14、A pawnshop museum should be built to reflect the social economy at that time.

宜建一个反映当时社会经济的当铺博物馆。

15、The pawnshop was overflowing with articles awaiting redemption.

当铺摆满了各种待赎物件。

以上是简答网为您整理的pawnshop怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于paw

nshop的用法、pawns

hop的释义、pawnshop的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/pawnshop>